

No. 881. CONVENTION (No. 87) CONCERNING FREEDOM OF ASSOCIATION AND PROTECTION OF THE RIGHT TO ORGANISE. ADOPTED BY THE GENERAL CONFERENCE OF THE INTERNATIONAL LABOUR ORGANISATION AT ITS THIRTY-FIRST SESSION, SAN FRANCISCO, 9 JULY 1948¹

12 June 1964

DECLARATION (paragraphs 2 and 3) by the UNITED KINGDOM OF GREAT BRITAIN AND NORTHERN IRELAND

Application without modification to British Virgin Islands.

7 July 1964

DECLARATION (paragraphs 2 and 3) by the UNITED KINGDOM OF GREAT BRITAIN AND NORTHERN IRELAND

Application without modification to Seychelles.

These declarations supersede the declarations registered with the Director-General of the International Labour Office on 29 December 1958.²

N° 881. CONVENTION (N° 87) CONCERNANT LA LIBERTÉ SYNDICALE ET LA PROTECTION DU DROIT SYNDICAL. ADOPTÉE PAR LA CONFÉRENCE GÉNÉRALE DE L'ORGANISATION INTERNATIONALE DU TRAVAIL À SA TRENTE ET UNIÈME SESSION, SAN FRANCISCO, 9 JUILLET 1948¹

12 juin 1964

DÉCLARATION (paragraphes 2 et 3) du ROYAUME-UNI DE GRANDE-BRETAGNE ET D'IRLANDE DU NORD

Application sans modification aux îles Vierges britanniques.

7 juillet 1964

DÉCLARATION (paragraphes 2 et 3) du ROYAUME-UNI DE GRANDE-BRETAGNE ET D'IRLANDE DU NORD

Application sans modification aux Seychelles.

Ces déclarations remplacent les déclarations enregistrées auprès du Directeur général du Bureau international du Travail le 29 décembre 1958².

¹ United Nations, *Treaty Series*, Vol. 68, p. 17; for subsequent actions relating to this Convention, see references in Cumulative Indexes Nos. 1 to 4, as well as Annex A in volumes 401, 410, 413, 422, 425, 431, 434, 435, 443, 444, 449, 452, 455, 457, 463, 468, 471, 480, 483, 488 and 495.

² United Nations, *Treaty Series*, Vol. 320, p. 332.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 68, p. 17; pour tous faits ultérieurs intéressant cette Convention, voir les références données dans les Index cumulatifs n°s 1 à 4, ainsi que l'Annexe A des volumes 401, 410, 413, 422, 425, 431, 434, 435, 443, 444, 449, 452, 455, 457, 463, 468, 471, 480, 483, 488 et 495.

² Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 320, p. 333.